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Igor Grom

Sredi poletja smo se poslovili od našega kolega Lud-
vika Čeparja. Rojen je bil v Preložah pri Lokvi na Kra-
su v skromni kraški družini v času vsesplošnega po-
manjkanja. Že zgodaj je okusil, koliko truda, naporov
in odrekanja je v življenju potrebno za dosego zastav-
ljenih ciljev. Šolsko učenost je začel nabirati v doma-
čem kraju, nato pa je kot dijak vozač obiskoval gimna-
zijo v Sežani in Postojni. Po zaključenem študiju me-
dicine na Fakulteti v Ljubljani in krajši praksi v splo-
šni zdravstveni službi se je leta 1972 zaposlil na Inter-
nem oddelku bolnišnice Ankaran. Skupaj s pokojnim
Aleksejem Žbono je uspel vnesti v takratni kolektiv
zelo veselo in prijetno vzdušje, kolegialnost ter veli-
ko pozitivne energije do sodelavcev in bolnikov.

Po opravljenem specialističnem izpitu iz interne me-
dicine leta 1975 je takoj postal nepogrešljiv internist z
veliko sposobnostjo prilagajanja na različnih strokov-
nih področjih interne medicine. Leta 1976 se je izpo-
polnjeval na podiplomskem študiju iz nefrologije v
Zagrebu. Hitro je uspel uresničiti več strokovnih in
vodstvenih ambicij: leta 1977 je postal vodja komaj
razvijajoče se hemodialize in nefrologije, leta 1978
predstojnik Infekcijskega oddelka v Piranu in leta 1980
član kolegijskega poslovodnega odbora za bolnišnič-
no in specialistično zdravstveno varstvo Zdravstvene-
ga centra Koper. Leta 1984 pa je bil imenovan na po-
ložaj vodje delovne enote bolnišnice Piran. Poleg te-
ga je vrsto let pozno popoldne sodeloval še v zdrav-
niških komisijah pri SPIZ-u.
Zanj je bilo značilno, da je bil zaradi pomanjkanja spe-
cialistov zelo preobremenjen z rutinskim delom in de-
žurstvi tako na Internem oddelku v Ankaranu kot na
Infekcijskem oddelku v Piranu. Vendar se zaradi tega
ni pritoževal. Ni mu bilo težko ukvarjati se z bolniki.
Slednji so ga imeli radi, ker jih je razumel in se zanje
potrudil po najboljših močeh.
Po naravi je bil veseljak in poln življenja, dokler ga
niso začele preganjati nepredvidljive krute tragedije,
iz katerih ni našel pravega izhoda. Smrt sina, uničujo-

ča bolezen njegovih najbližjih in končno njega same-
ga so ga fizično in psihično zlomili ter prisilili, da se je
odpovedal poklicnim in osebnim ciljem. Tesnobo in
bolečino ni hotel deliti z drugimi ali nas obremenje-
vati s svojimi težavami.
V spominu nam bo ostal kot dober in delaven zdrav-
nik, poln neuresničenih ciljev, ambicij ter velikokrat
udarjen s kruto usodo grde stvarnosti.

MAG. LOVRO KORSIČ, DR. MED.
18. 3. 1936–29. 7. 2005
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2. avgusta 2005 smo se na piranskem pokopališču še
zadnjič poslovili od nenadno in tragično preminule-
ga dolgoletnega vodje kardiološke dejavnosti Inter-
nega oddelka bolnišnice Izola Lovra Korsiča.
Rodil se je v Kranju. Študij medicine na Medicinski
fakulteti v Ljubljani je zaključil leta 1961 in se najprej
zaposlil v bolnišnici Jesenice na Internem oddelku.
Po uspešno opravljenem specialističnem izpitu iz in-
terne medicine leta 1969 so ga kmalu zatem, marca
1970, zvabili na slovensko obalo, kjer so takrat zelo
potrebovali specialiste. Na Internem oddelku bolni-
šnice Ankaran je vso svojo mladostno energijo in zna-
nje usmeril v razvoj kardiološke dejavnosti v območ-
ju. Že leta 1973 mu je uspelo organizirati intenzivno
koronarno enoto. Vpeljal in vodil je stalno izobraže-
vanje iz reanimacije in intenzivnega zdravljenja za po-
trebe koronarne enote in dežurne službe sploh. Kot
predavatelj na Srednji medicinski šoli v Piranu pa je
tudi veliko prispeval k vzgoji medicinskih sester.
Spremljal je razvoj stroke in uspel postopno razviti v
okviru ambulantne dejavnosti še kabinet za funkcio-
nalno diagnostiko srca.
Pri delu ga je odlikovala natančnost, redoljubnost, de-
lavnost, vztrajnost in strokovnost. Za dosego ciljev,
predvsem organizacijske narave, je bil v času delova-
nja internega oddelka v Ankaranu znan tudi po re-
snosti in občasno strogosti, ne samo do sodelavcev,
podrejenih in bolnikov, ampak tudi do samega sebe.
Vsi, ki smo ga poznali, smo zelo cenili njegove spo-
sobnosti. Dolga leta je bil med bolniki najbolj iskani
internist. Čeprav se je usmeril v kardiologijo, ni ni-
kdar pozabil na celostno obravnavo bolnika. Bil je
vzornik in mentor številnim mlajšim zdravnikom. Po-
leg dolgoletnega vodenja kardiološke dejavnosti, tu
je zapustil neizbrisen pečat, se je moral nekajkrat spo-
prijeti tudi z vodstvenimi funkcijami, in sicer v letih
1974–1975 kot vršilec dolžnosti predstojnika Interne-
ga oddelka in nato vrsto let kot namestnik predstojni-
ka Internega oddelka. Kljub uspehom je ostal vedno
skromen.
Poleg velikih rutinskih obremenitev ob kadrovskih sti-
skah na oddelku je uspel opraviti podiplomski študij
iz kardiologije v Zagrebu ter ga leta 1984 zaključiti z
magistrskim delom. Naporno redno delo, številna de-
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žurstva ter dolgoletno sodelovanje pri zdravniških ko-
misijah SPIZ-a mu niso preprečili, da ne bi skrbel za
ustrezno izobraževanje oziroma strokovno rast. Od
ustanovitve dalje je bil tudi dejaven član Upravnega
odbora Združenja kardiologov Slovenije.

Delo SZD

2. KONGRES ZDRUŽENJA
INTERNISTOV SLOVENSKEGA

ZDRAVNIŠKEGA DRUŠTVA
INTERNA MEDICINA 2005 – NOVOSTI

IN AKTUALNOSTI

POROČILO IN PREDSTAVITEV
ZBORNIKA

Bogdan Leskovic

2. kongres Združenja internistov SZD, Interna medi-
cina 2005 – novosti in aktualnosti je potekal 21. in
22. oktobra 2005 v Veliki dvorani Smelt v Ljubljani.
Generalni sponzor je bila Krka, d.d. Novo mesto.
Na začetku kongresa je predsednik združenja prim.
mag. Primož Vidali, dr. med., poročal o delu odbora
združenja v času med kongresoma v letih 2001–2005,
ko so bili vsako leto v oktobru dvodnevni strokovni
sestanki z zbornikom predavanj. Predsednik je o tem
poročal že v letošnjem zborniku, zato je sedaj posve-
til nekaj več besed letošnjemu 2. kongresu združenja.
Poudaril je zelo dobro in usklajeno sodelovanje ljub-
ljanske in mariborske medicinske fakultete ter nju-
nih kliničnih oddelkov, pa tudi sodelovanje skoraj
vseh internističnih oddelkov slovenskih bolnišnic pri
pripravi in izvedbi kongresa. Prišlo je veliko več član-
kov, kot sta dopuščala prostor in čas, kar se zrcali v
porazdelitvi na sklope. Nekaj člankov so morali pre-
nesti med plakate, čeprav bi verjetno zaslužili, da so
uvrščeni med predavanja. Od osmih plakatov je do-
bil dr. Brane Gregorič iz Novega mesta priznanje za
najboljšega. Na srečanju je bilo 56 referatov v 17 sklo-
pih. Predavanja so obravnavala novosti iz mnogih
področij interne medicine. Program je potekal oba
dneva od jutra do večera, kar so olajšala vmesna okrep-
čila. Udeležba je bila dobra, vseh udeležencev je bilo
346. – Mednarodno sodelovanje našega Združenja in-
ternistov je predsednik opisal že v zborniku. Šlo je za
uspešno prilagajanje našega združenja Združenju
EFIM (Evropska federacija internistov), kar se je odra-
zilo v dejavnem sodelovanju na dveh njihovih kon-
gresih in štirih sestankih izvršnega komiteja, pri evrop-
skem poročilu o delovanju internistov (bela knjiga),
na kongresu ISIM-a in na kongresu nemških interni-
stov. – Po zaključku kongresnega poročila je predse-
dnik predstavil še sklep odbora združenja, naj se ob
dobrih doseženih rezultatih dosedanjega dela zdru-
ženja nadaljuje isti program tudi v prihodnje.

Zbornik predavanj. 2. kongres Združenja internistov
SZD. Interna medicina 2005 – novosti in aktualnosti.
Urednik prof. dr. Igor Križman, dr. med. Izdalo in za-
ložilo Združenje internistov SZD, Ljubljana 2005. 368
strani. Uvodnik – Poročilo predsednika odbora Pri-
moža Vidalija o delu združenja v letih 2001–2005. Stro-
kovna predavanja s povzetki v angleškem jeziku so
razvrščena po sklopih s po tremi do štirimi predava-
nji. Zaradi obsežnosti programa so tu navedeni le pre-
davatelji.

Že zelo zgodaj se je začel posvečati preventivni medi-
cini na področju srčno-žilnih bolezni. Veliko je pri-
speval k ustanovitvi območne podružnice Društva za
zdravje srca in ožilja Slovenije za Slovensko Istro leta
1993. Bil je njen prvi in dolgoletni predsednik. Pri de-
lovanju ni pomagal le s strokovnimi nasveti, ampak
tudi z lastnim zgledom zdravega načina življenja. Ob-
čudovali smo njegovo vitalnost in dobro telesno kon-
dicijo.
Uradno upokojitev pred 2 letoma in pol ni sprejel kot
čas zasluženega počitka, ampak kot možnost za šte-
vilne dejavnosti, kot so raznovrstna rekreacija, poto-
vanja, hoja v planine oziroma naravo. Lotil se je po-
novnega učenja tujih jezikov in računalništva, poleg
enkrattedenske kardiološke ambulante v bolnišnici
Izola dela v Invalidski komisiji pri SPIZ-u in brezplač-
nega vodenja posvetovalnice Društva za srce in ožilje
v Izoli.
Hudo nam je, da se je vsa ta uspešna pot tako iznena-
da, z enim samim nesrečnim korakom, kot je zdrs v
gorah, ki jih je ljubil, zaustavila. Spominjali se ga bo-
mo kot zelo dobrega zdravnika, ki je uspešno razvil
kardiološko dejavnost na Obali, veliko napravil na
področju preprečevanja srčno-žilnih bolezni in po
svetlem osebnem življenjskem slogu.


